

citrisoft^{h2o}

A Premium Water Conditioning Agent Un Agent Majeur de Conditionnement d'Eau

CITRISOFT™ H2O is an acid based chelating agent that helps prevent antagonisms with carrier water. Citrisoft™ removes competition by cations and adjusts pH levels to help reduce competition of minerals for natural binding sites of tank additives. **DO NOT USE CITRISOFT WITH SULFONYLUREAS.**

Citric Acid 50% Solution



Warning

CITRISOFT™ H2O est un agent chélateur à base d'acide qui aide à prévenir les antagonismes avec l'eau véhiculaire. Citrisoft™ supprime la concurrence par cations et ajuste les niveaux de pH pour aider à réduire la concurrence des minéraux pour les sites de liaison naturels des additifs de réservoir. **N'UTILISEZ PAS DE CITRISOFT AVEC DES SULFONYLURES.**

Citric Acid 50% Solution



Warning

PRECAUTIONARY INFORMATION

CITRISOFT™ H2O may cause skin or respiratory irritation. If product comes in contact with eyes, flush with plenty of water for at least 15 minutes and seek medical attention. Avoid direct contact with skin and wash clothes that come in contact with product separately. Always wear a ventilation system or dust mask and avoid breathing dust or fumes.

DIRECTIONS FOR USE

- Important: FOLLOW DIRECTIONS IN CORRECT ORDER.
- Fill clean spray tank to desired water level.
- Always add full water amount to spray tank before adding **CITRISOFT™ H2O**.
- Add **CITRISOFT™ H2O** at a rate of 946.4 ml per 378.5L (32 US fl. oz. per 100 US gallons) of water.
- Agitate thoroughly (3-5 minutes minimum).
- Add other tank products at manufacturer's suggested rate.

STORAGE AND DISPOSAL

Store **CITRISOFT™ H2O** in a cool, dry place in the original, unopened package. Completely empty contents of container into spray tank. Empty containers should be disposed of properly.

LIMITED WARRANTY

The manufacturer and seller warrant that the composition of the product conforms to the chemical description given in the ingredient statement. Neither this warranty nor any other warranty of merchantability or fitness of a particular purpose, expressed or implied, extends beyond the uses of this product contrary to label instructions, or under abnormal conditions, or under conditions not reasonably foreseeable to manufacturer or seller. Buyer assumes all risk of any such use. Ineffectiveness or other unintended consequences may result because of such factors as the presence or the absence of the materials used in combination with the goods or the manner of use or application or atmospheric conditions, all of which are beyond the control of the manufacturer or seller. The buyer and/or user of this product shall assume all risks in using this product.

**NET CONTENTS: 9.46 L (2.5 US gallons)
Treats 3785 L (1000 US gallons) of water**

AgraCity Crop & Nutrition Ltd.
320 - 22nd Street East
Saskatoon, Saskatchewan • CANADA S7K 0H1
Phone number: 1-844-269-3276

Part ID # 001425

INFORMATIONS DE PRÉCAUTION

CITRISOFT™ H2O peut provoquer une irritation de la peau ou des voies respiratoires. Si le produit entre en contact avec les yeux, rincer abondamment à l'eau pendant au moins 15 minutes et consulter un médecin. Éviter le contact direct avec la peau et laver les vêtements qui entrent en contact avec le produit séparément. Toujours porter une ventilation système ou masque antipoussières et éviter de respirer la poussière ou les vapeurs.

MODE D'EMPLOI

- Important: SUIVEZ LES DIRECTIONS DANS L'ORDRE CORRECT.
- Remplir le réservoir de pulvérisation propre au niveau d'eau souhaité.
- Ajoutez toujours la quantité d'eau complète au réservoir de pulvérisation avant d'ajouter **CITRISOFT™ H2O**.
- Ajouter **CITRISOFT™ H2O** à un débit de 946.4 ml par 378.5 L (32 US Fl oz pour 100 US gallons) d'eau.
- Agitez soigneusement (3-5 minutes minimum).
- Ajouter d'autres produits en cuve au taux suggéré par le fabricant.

ENTREPOSAGE ET ÉLIMINATION

Ranger **CITRISOFT™ H2O** dans un endroit frais et sec dans l'emballage original non ouvert. Complètement vide contenu du récipient dans le réservoir de pulvérisation. Les récipients vides doivent être éliminés correctement.

GARANTIE LIMITÉE

Le fabricant et le vendeur garantissent que la composition du produit est conforme au produit chimique description donnée dans l'énoncé des ingrédients. Ni cette garantie ni aucune autre garantie de la qualité marchande ou l'adéquation d'un but particulier, exprimé ou implicite, s'étend au-delà des utilisations de ce produit contrairement aux instructions de l'étiquette, ou dans des conditions anormales, ou dans des raisonnablement prévisible pour le fabricant ou le vendeur. L'acheteur assume tous les risques d'une telle utilisation. Inefficacité ou d'autres conséquences imprévues peuvent résulter de facteurs tels que la présence ou la l'absence des matériaux utilisés en combinaison avec la marchandise ou le mode d'utilisation ou d'application ou des conditions atmosphériques, qui échappent au contrôle du fabricant ou du vendeur. Le l'acheteur et / ou l'utilisateur de ce produit assume tous les risques liés à l'utilisation de ce produit.

**CONTENU NET : 9,46 L (2,5 gallons américains)
Traite 3785 L (1000 US gallons) d'eau**

AgraCity Crop & Nutrition Ltd.
320 - 22e Rue Est
Saskatoon, Saskatchewan • CANADA S7K 0H1
Numéro de téléphone: 1-844-269-3276

Référence # 001425

PROOF

THIS PROOF IS TO BE CHECKED FOR ACCURACY

Please review and approve **Text, Spelling, Copy Placement, Size, Shape, Colors** and **Dieline**.

Authorized signature accepts responsibility for accuracy of all copy, color break and artwork. Cimarron Label is not liable for any discrepancies subsequently identified.





PLEASE NOTE: Due to color variance between printers/monitors, the colors represented by this proof cannot be deemed accurate. Please refer to a color matching system such as the Pantone Matching System for a truer representation of spot colors.

THIS PROOF IS NOT ACCURATE FOR COLOR-MATCH.

Dieline does not print.

 **Cimarron Label**
Experts in Extended Text Labeling

4201 North Westport Ave. • Sioux Falls, SD 57107
Phone: (605) 978-0451 • Fax: (605) 978-0463

DATE	JOB NUMBER		
2/16/17	125167		
CUSTOMER	LABEL SIZE		
AgraCity	5.5" x 7.0"		
LABEL COLORS			
 BLK	 369	 357	 185
PATTERN VARNISH: <input type="checkbox"/> YES <input checked="" type="checkbox"/> NO			

Form: CS 006P - 11/8/2011

ARTWORK IS APPROVED

REVISED PROOF NEEDED

Signed _____

Date _____

WE CANNOT PROCESS THIS ORDER WITHOUT AN AUTHORIZED SIGNATURE